
 Protokół Nr 156/22 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 5 grudnia 2022 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:   
   
Starosta – Antoni Jan Tarczyński 
Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski 
 
członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik 
     Henryk Józef Księżopolski 
     Leszek Celej 
      
oraz:  Iwona Warszawska – Lulko – Sekretarz Powiatu 
          Teresa Bąk – Skarbnik Powiatu 
 Mariusz Martyniak – dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 

Agnieszka Chojecka-Zaperty – gł. księgowa SPZOZ 
Agnieszka Cyran – kier. Działu rozliczeń i organizacji świadczeń medycznych 

 Urszula Soroka – z-ca nacz. Wydziału Oświaty i Promocji 
 
Porządek posiedzenia:   
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.  
4. Sprawy z zakresu służby zdrowia. 
5. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na XXXVII sesję Rady Powiatu Mińskiego. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji 

na realizację w latach 2023-2027 zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej – 
prowadzenia i rozwoju infrastruktury ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1                  
im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim do realizacji zadania: Utworzenie 
strzelnicy wirtualnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół 
Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim  do podpisania umowy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego pozbawienia 
kategorii dróg gminnych dróg na terenie m. st. Warszawy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2022 rok. 
11.  Sprawy różne.     
12. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 28 listopada 2022 r. 
13. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1  

Starosta – Antoni Jan Tarczyński otworzył posiedzenie.     
  

 
 
 
 



Ad. 2     
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński przedstawił porządek posiedzenia, który 

został przyjęty jednogłośnie (w obecności 4 członków Zarządu, nieobecny p. Leszek 

Celej). 

 
Ad. 3 

Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował o następujących sprawach: 

- odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, na którym opiniowano 

projekt budżetu na 2023 r. w zakresie bezpieczeństwa, omówiono działania 

podejmowane przez Komendę Powiatową Policji dla bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym, w spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele zarządców poszczególnych 

kategorii dróg, 

-  podpisane zostało porozumienie o współpracy SPZOZ z Uczelnią Łazarskiego, 

- 2 grudnia br. odbyły się obchody 10-lecia Centrum Kształcenia Zawodowego                          

i Ustawicznego i 45-lecia Centrum Kształcenia Ustawicznego, 

- odbył spotkanie z przedstawicielem PFRON w sprawie przystąpienia do dwóch 

projektów dotyczących mieszkalnictwa, 

- nastąpiła zmiana na stanowisku Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży 

Pożarnej, którym został st. bryg. Jarosław Piotrowski.  

 Wicestarosta – Witold Kikolski poinformował o następującej sprawie: 

- w dniu 1 grudnia 2022 r. uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez 

Stowarzyszenie Metropolia Warszawa dotyczącym wdrożenia procedur i inwestycji 

polepszających energetyczność (klastry energetyczne, wszystkie gminy w powiecie 

wyraziły wolę utworzenia klastra). 

Ad. 4 
 Dyrektor SPZOZ – Mariusz Martyniak powiedział, że szpital funkcjonuje, 

codziennie wykonywanych jest od 4 do 6 operacji. Poinformował, że obłożenie na 

oddziałach wygląda następująco: 100% na oddziale chorób wewnętrznych i na 

pediatrii, 75% na oddziale chirurgicznym, 80% na anestezjologii, a na Szpitalnym 

Oddziale Ratunkowym średnia liczba pacjentów to 15. 

Dyrektor wyjaśnił, że sytuacja finansowa nie uległa poprawie, udało się uzyskać 

decyzję z ZUS w zakresie czasowego odroczenia płatności na okres 6 m-cy                        

i z PFRON na 12 m-cy. Poinformował, że w dniu dzisiejszym upływa termin składania  

ofert na kredyt, a dotychczas wpłynęła 1 oferta.  



P. Mariusz Martyniak powiedział, że otrzymał oferty i umowy w zakresie praktycznie 

wszystkich obszarów za wyjątkiem ryczałtu. W związku z tym zwrócił się do starostów 

o spotkanie i przeanalizowanie tych kwestii. 

Poinformował, że podpisana została umowa z Uczelnią Łazarskiego i utworzone 

zostały kliniki w oddziale chirurgii ogólnej kierownikiem został p. M. Olewiński,                         

w oddziale chorób wewnętrznych kierownikiem został p. P. Gryglas, w oddziale 

ginekologiczno-położniczym - p. P. Poziemski. Utworzono również Zakład Radiologii, 

którego kierownikiem została p. M. Wińska. Dodał, że przesłano umowy z Uczelnią 

Łazarskiego do Narodowego Funduszu Zdrowia, bo wpływa to na wyliczenie ryczałtu. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że w zakresie kształcenia studentów współpracują 

również z Uniwersytetem Siedleckim. Stworzony przez powiat Program Stypendialny 

„Medyk” również przynosi efekty, bo następuje zmiana pokoleniowa pielęgniarek. 

Poinformował, że złożono ofertę do przeprowadzenia badań klinicznych  

realizowanych przez Warszawski Uniwersytet Medyczny, ale nie ma jeszcze 

odpowiedzi. 

Kolejno dyrektor SPZOZ poinformował, że zakończono prawie wszystkie 

przedsięwzięcia inwestycyjne, ostatnia inwestycja dotycząca przebudowy wysokiego 

parteru powinna zostać zakończona za 2-3 tygodnie. 

P. Mariusz Martyniak powiedział, że zakończyło się postępowanie konkursowe na 

stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa. Postępowanie ogłaszane było 2-krotnie 

i zawsze wpływała jedna oferta. W związku z tym wystąpił do Komisji z rekomendacją 

o zaakceptowanie kandydatury p. P. Gryglasa i opinia była pozytywna. W związku                   

z tym z-cą dyrektora ds. lecznictwa został p. P. Gryglas.  

 Wicestarosta – Witold Kikolski powiedział, że co miesiąc rachunek finansowy 

nie zamyka się na kwotę 1,5 mln zł i jeżeli sytuacja się nie poprawi to staniemy przed 

bardzo poważnym problemem. Stwierdził, że trzeba i na posiedzeniach Zarządu, na 

sesjach Rady Powiatu informować o trudnej sytuacji SPZOZ. Należy poinformować                

o tej sytuacji wszystkie władze. 

Ad. 5 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że sesja zaplanowana jest na              

21 grudnia br. i przygotowany został projekt porządku obrad: 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Mińskiego na lata 2022 – 2027. 



- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 

Mińskiego na 2022 r.  

- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają                         

z końcem roku budżetowego 2022. 

- Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mińskiego na 

lata 2023 - 2027. 

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Mińskiego na 2023 r. 

- Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Mińskim na lata 2023 – 2030.  

- Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Powiecie Mińskim na lata 2023 – 2030. 

- Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Powiatu Mińskiego na lata 

2023 – 2029. 

- Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu promocji zatrudnienia oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2023 – 2027. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla niektórych nauczycieli, zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony 

plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Powiatu Mińskiego                           

w realizacji projektu „Zespół Szkół Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim – 

Technikum Przyszłości” w ramach X Osi Priorytetowej Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014 – 2020. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu „Eco Fashion”     

w ramach programu Erasmus+. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu „Wpływ 

antycznej kultury na rozwój kultury Polskiej” w ramach programu Erasmus+. 



- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu w ramach 

programu Erasmus+. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu w ramach 

programu Erasmus+. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu w ramach 

programu Erasmus+. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu w ramach 

programu Erasmus+. 

- Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół publicznych prowadzonych 

przez inne niż Powiat Miński osoby prawne lub fizyczne i niepublicznych szkół                            

i placówek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania                                  

i wykorzystania.  

- Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

- Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

ustalenia Regulaminu przyznawania i wypłacania dodatków do wynagrodzenia 

nauczycieli. 

- Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu Mińskiego na 2023 r.  

- Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej                             

na 2023 r.  
- Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 
Powiatu na 2023 r.  
 
Starosta zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzić następujący punkt dot. 

podjęcia stanowiska w sprawie sytuacji ekonomiczno-finansowej szpitali powiatowych.  

Zarząd Powiatu przyjął przedstawione materiały.  
 

Ad. 6 
Wicestarosta – Witold Kikolski powiedział, że Zarząd Powiatu ogłosił konkurs  

ofert na realizację w latach 2023-2027 zadania publicznego w zakresie pomocy 

społecznej – prowadzenie i rozwój infrastruktury ośrodków wsparcia dla osób                         

z zaburzeniami psychicznymi. Termin składania ofert upłynął 2 listopada 2022 r.  



W ramach ogłoszonego konkursu wpłynęła 1 oferta Caritas Diecezji Warszawsko -

Praskiej. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w latach 2023-2027 zadania 

publicznego w zakresie pomocy społecznej – prowadzenia i rozwoju infrastruktury 

ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 996/22 w sprawie rozstrzygnięcia 
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w latach 2023-2027 
zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej – prowadzenia i rozwoju 
infrastruktury ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 
 

Ad. 7 
Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

w związku z podpisaniem umowy przez Zarząd Powiatu na realizację zadania 

dotyczącego utworzenia strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 

przygotowane zostało upoważnienie dla dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 do 

podejmowania wszelkich czynności związanych z realizacją tego zadania. Następnie 

odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu 

Szkół Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim do realizacji zadania: 

Utworzenie strzelnicy wirtualnej. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 997/22 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego                            
w Mińsku Mazowieckim do realizacji zadania: Utworzenie strzelnicy wirtualnej. 
 

Ad. 8 
Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

dyrektor Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych złożył wniosek do 

Ministerstwa Obrony Narodowej o nieodpłatne przekazanie mienia ruchomego tj. 

kuchni polowej. W związku z powyższym przygotowany został projekt upoważnienia 

dla dyrektora do podpisania umowy o przejęcie tego mienia ruchomego. Następnie 

odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu 

Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim  do podpisania umowy. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 998/22 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych                      
w Mińsku Mazowieckim  do podpisania umowy. 
 
Ad. 9 
 Sekretarz – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że z-ca prezydenta m. st. 

Warszawy pismem z dnia 14 listopada br. zwrócił się o zaopiniowanie planowanego 

pozbawienia kategorii dróg gminnych z jednoczesnym zaliczeniem do kategorii dróg 

powiatowych następujących odcinków dróg: 

- ul. Batalionów Chłopskich na odcinku od ul. Lazurowej do ul. gen. L. Rayskiego, 

- ul. gen. L. Rayskiego na odcinku od ul. Batalionów Chłopskich do ul. Szeligowskiej. 

Dodała, że dyrektor ZDP w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższą propozycję 

zmiany kategorii. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

planowanego pozbawienia kategorii dróg gminnych dróg na terenie m. st. Warszawy. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 999/22 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej planowanego pozbawienia kategorii dróg gminnych dróg na terenie                          
m. st. Warszawy. 
 

Ad. 10 
Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu na 2022 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie planu 

dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotyczących realizacji ze środków 

Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku                      

z konfliktem zbrojnym, przeniesieniu wydatków między §§  w ramach tego samego 

działu w zakresie wydatków bieżących, przeniesieniu wydatków z rezerwy ogólnej                      

i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 

- Liceum Ogólnokształcącego w Mińsku Maz.  

- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 

- Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie, 



- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku, 

- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku Maz. 

- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni, 

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz. 

- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Maz. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu - Marek Pachnik – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1000/22 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2022 rok. 
 
Ad. 11 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwołał kolejne posiedzenie na 19 grudnia br. 

o godz. 9.00. 

Poinformował, że połączone posiedzenie komisji odbędzie się 15 grudnia 2022 r.,                   

a 8 grudnia br. w Mrozach odbędzie się Powiatowe Forum Klubów i Organizacji 

Sportowych.   

Starosta powiedział, że na Konwencie Wójtów i Burmistrzów była poruszana kwestia 

przebudowy linii kolejowej na trasie od Rembertowa do Siedlec. Na spotkaniu przyjęte 

było stanowisko dotyczące zwiększenia liczby torów. Otrzymaliśmy odpowiedź, że 

przygotowane zostały 3 koncepcje, a dwie z nich zawierają jedną więcej parę torów od 

Rembertowa do Mińska Maz.  

Starosta powiedział, że z tym związana jest likwidacja pojazdów kolejowych. 

Powiedział, że w ubiegłym tygodniu spotkał się z p. P. Wieczorkiem odnośnie 

zamknięcia przejazdu w centrum Halinowa.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie upoważnił Wicestarostę – Witolda Kikolskiego                                  

i Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – Wojciecha Osińskiego                       

do przeprowadzenia negocjacji w sprawie ustalenia odszkodowań za grunty przejęte 

na poszerzenie dróg powiatowych w wyniku podziałów nieruchomości: 

- Mińsk Mazowiecki, działka nr 2466/3 o powierzchni 0,0055 ha; 

- Halinów, działka nr 995/7 o powierzchni 0,0010 ha; 

- Grzebowilk, działka nr 721/1 o powierzchni 0,0132 ha; 



- Grzebowilk, działka nr 708/3 o powierzchni 0,0342 ha; 

- Wielgolas Brzeziński, działka nr 52/30 o powierzchni 0,0109 ha; 

- Chrośla, działka nr 32/2 o powierzchni 0,0087 ha; 

- Mrozy, działka nr 2306/20 o powierzchni 0,0347 ha. 

Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że pełnomocnik 

Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki zwrócił się o wydanie opinii na podstawie art. 11b 

ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych dla dokumentacji pn. „Budowa ulicy Benki w Mińsku Mazowieckim                      

i ulicy Świerkowej w msc. Targówka”. Dodała, że dyrektor ZDP w Mińsku Maz. 

pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania. 

Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk powiedziała, że dyrektor PCPR w Mińsku Maz. 

przekazała aktualizację planu finansowego Środowiskowego Domu Samopomocy 

Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej przy ul. Kościelnej 18 w Mińsku Maz. na 2022 

rok w celu zatwierdzenia przez Zarząd Powiatu. Dodała, że łączna kwota to                     

714.316 zł (zmiana dotyczy zwiększenia o kwotę 115.214 zł). 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował aktualizację planu 

finansowego ŚDS Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej w Mińsku Maz. 

Członek Zarządu – Leszek Celej powiedział, że w dniu 6 grudnia br. w Mińsku 

Maz. będzie gościł Mikołaj z Rovaniemi. 

  
Ad. 12 

Protokół posiedzenia w dniu 28 listopada 2022 r. został przyjęty. 
 
Ad. 13 

Zamknięcie posiedzenia.         
 
 
Starosta – Antoni Jan Tarczyński     

Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski    

Członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik            

   Henryk Józef Księżopolski 
 
 
   Leszek Celej    



  
 

 
 
 
 


